
Reactie op het Internetconsultatie Jachtseizoen Haas en Konijn. 

 

Geachte lezer, 
 
Mijn Naam is Harry Rolink, Oldenzaal, en ik jaag al vanaf kinds in een eigen jachtveld 
in het Lutterzand (toen met mijn vader) en ik heb mijn jachtakte vanaf 1987. 
 
(Ik ga proberen met mijn eigen woorden een reactie te geven) 
 
Ik vindt het onbegrijpelijk en onverstandig dat de jacht gesloten gaat worden op de 
Haas en het Konijn. 
De onderbouwing hiervan trek ik sterk in twijfel en ben ik het er niet mee eens. 
De tellingen die gedaan zijn, die aangeven dat de hazen en konijnen stand afneemt, 
is gedaan door amateurvogelaars van het SOVON. 
De tellingen die gedaan zijn door de WBE’s (FBE’s) word niet eens naar gekeken, 
deze tellingen worden gedaan door mensen die er verstand van hebben en ook het 
gebied kennen. 
Vogelaars gaan de vogels overdag tellen, maar het Haas en Konijn moet je              
‘s morgens voor zonsopgang en ‘s avonds tijdens zon ondergang tellen om een juist 
beeld te krijgen. 
Ook zijn heel veel gebieden publiekelijk afgesloten en kunnen de vogelaars daar niet 
geweest zijn om te tellen, jagers wel in hun eigen jachtterrein. 
Mijn indruk is ook dat de hazenstand de laatste jaren is gestegen i.p.v. gedaald in 
ons jachtveld maar ook in mijn omgeving. 
Ook het aantal Konijnen stijgt ook wel in ons jachtterrein, in de zomer zie je de 
meeste konijnen en we hopen altijd dat de ziekte niet toeslaat (VHS en Myxomatose) 
Een Jager is ook verplicht om te zorgen voor een goede wildstand in zijn jacht 
gebied, daar ben je ook het hele jaar mee bezig. 
Dat op sommige plekken weinig konijnen zijn heeft niets met de jacht te maken maar 
met ziektes. 
Waar veel konijnen, maar ook hazen zijn is ook veel schade en zul je toch als jager 
moeten ingrijpen. 
Een jager wil immers wild zien in zijn jachtveld en zal ze zeker niet meer oogsten dan 
de draagkracht toelaat. 
Het valt mij trouwens ook op dat in terreinen waar niet gejaagd wordt, de wildstand 
lager is dan op plekken waar de wildstand beheerst wordt. 
Zolang er in Nederland om veel natuurgebieden gaas staat en het landschap 
versnippert wordt door autowegen, met ook gaas daarlangs (begrijpelijk voor de 
verkeersveiligheid) kunnen we alleen maar spreken over een parklandschap en zul je 
moeten ingrijpen en beheersen. 
 
Ik hoop dat U hier iets mee kunt, en de lijst bejaagbare soorten zo wie zo in stand 
blijft, maar ook zelfs gaat uitbreiden, zodat niet sommige soorten via vrijstellingen en 
vergunningen beheerst mogen worden, maar gewoon op de wildlijst staan wat het 
allemaal veel eenvoudiger en beter maakt. 
 
Met vriendelijke groet Harry Rolink. 
Oldenzaal 9 juni 2022 


